

Bestyrelsesmøde Grundejerforening tirsdag 7. okt. Kl. 19.00

Til stede:

Kildetoften: Niels, Helle, Maria

Kildelunden: Anette, Susanne, Caroline, Anita

Vibo: Tina, Anja

Valg af referent: Maria

Evaluering af arbejdsdage:

Vi skal huske at stille drikkevarer (øl og sodavand) frem når der gøres klar til morgenmad.

Der skal mere styr på at beboere udfører de opgaver der er, og ikke går i gang med opgaver, som vi betaler vores havemand for.

Når der bydes velkommen til arbejdsdage, skal vi præcisere, at opgaver som ligger fremme, er de opgaver der skal udføres.

Det præciseres at indkaldelse til arbejdsdage, skal udsendes 4 uger før.

Datoer for arbejdsdage, skal oplyses og medtages i referatet fra Generalforsamlingen for Grundejerforeningen. Det er administrator (Christina) der skriver dette referat.

Der var problemer med at få plads til haveaffaldet i containeren, der er måske brug for en tømning mellem arbejdsdagene. Hvis der skal fældes træer, eller beskæres meget af buske, skal dette aftales til planlægning af arbejdsdage, så vi har mulighed for at arrangere en tømning

Siden sidst hvis man fik en opgave:

Intet til dette punkt

Kloak:

Intet til dette punkt

Vejbelægning:

Intet til dette punkt

Evt.

Vi er enige om, at sofaen får lov at skifte plads til den anden ende af rummet i Fælleshuset.

Service i fælleshuset er ikke løbende talt op efter udlejning – der er nu talt op, og eks. isasetter er der ikke mange af. Vi har aftalt, at der ikke indkøbes flere isasetter, da man kan benytte andre muligheder.

Der er en funktion på hjemmesiden, hvor der kan skrives, hvis der er noget der skal trækkes fra depositum. Christina kontaktes for at høre om dette benyttes.

Radius ønsker at opgradere en transformerstation, som de vil stille ud for Kildelunden 2. Der er aftalt et møde med Radius, hvor hele bestyrelsen bedes møde op. Vi skal prøve at få dem til at opstille et andet sted. Evt. den gamle børnehaven kunne være et bud.

Beboeren i Kildevænget 48 har klippet hæk igen, og har ikke fjernet afklippet. Vi afventer skriv fra kommunen, så han er klar over det er hans ansvar at fjerne.

Til næste møde skal det undersøges om Flaggruppen skal nedlægges, eller fortsætte. Der kan evt. sættes en vimpel op.

Medbring kalender til næste møde 12/11 så vi kan aftale den nye række møder for 2026

Evt. datoer for julefrokost er

30/10, 5/11, 6/11, 21/11, 26/11, 6/12

Tilbage melding til Susannes mail senest 16/10